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پارکینگ ها از پذیرش خودرو بدون پلاک منع شدند

گروه اقتصادی -معاون وزیر صنعت، 
معدن وتجارت اعلام کرد: سازمان ایمیدرو 
آب مورد نیاز صنایع غرب بندرعباس را در 
چارچوب ایفای نقش مسوولیت اجتماعی 
با تصفیه پساب این شهر تامین خواهد کرد.

خداداد غریب پور افزود: این سازمان 
تامیــن نیاز آب صنایع غــرب بندرعباس، 
پروژه انتقال پساب تصفیه خانه بندرعباس 
را بر عهده خواهد گرفت.وی افزود:براساس 
این پروژه، پساب شهر بندرعباس تصفیه می 
شــود و برای شیرین سازی، به منطقه ویژه 

خلیج فارس انتقال خواهد یافت.
رئیس هیات عامــل ایمیدرو اضافه 
کــرد: اجرای این روش موجب می شــود 
تا آب مورد نیــاز صنایع غرب بندرعباس 
تامین شــود.غریب پور اضافه کرد: تحقق 
ایجاد ظرفیت تولیــد ١٠ میلیون تن فولاد 
و افزایــش ســرمایه گذاری هــا در منطقه 
خلیج فارس موجب شــده تــا اجرای این 
پروژه هرچه زودتر انجام شــود.وی با بیان 

اینکه ظرفیت آبرســانی این پروژه ٨٥ هزار 
مترمکعب در روز اســت و خط انتقالی در 
نظر گرفته شــده به طول ۲۲ کیلومتر است 
و بــا اجرای این پروژه، آب غرب بندعباس 
از منطقه ویژه خلیج فارس تامین می شــود. 
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: 
راه اندازی آب شیرین کن، موجب می شود 
تا انشــعابات دیگر قطع شود و از این پس 

صنایع از پســاب مربوطه استفاده خواهند 
کرد.به گفته وی،  این طرح مشکلات محیط 
زیســتی بندرعباس را حــل خواهد کرد و 
آب به چرخه تولید باز خواهد گشــت و در 
حقیقت منطقه ویژه خلیج فارس تامین کننده 
آب در غرب بندرعباس خواهد شد. غریب 
پور گفت: مشــاور این پروژه جذب شده و 
پیشنهاد اولیه از سوی منطقه خلیج فارس به 

ســازمان ایمیدرو ارایه شده و قرارداد طرح 
با ســرمایه گذار بزودی امضا خواهد شد و 
در مــاه های آینده عملیات اجرایی آن آغاز 
می شود.پیش از این شرکت آب و فاضلاب 
هرمزگان اعلام کرد: تقاضایی برای استفاده 
از پساب در بخش های کشاورزی و صنعتی 
این استان وجود نداشت، اما اکنون احتمال 
خریداری پساب بندرعباس توسط صنایع 
غــرب بندرعباس وجود دارد و قراردادی با 
شهرداری بندرعباس برای خرید پساب به 
میزان ٥٠ لیتــر در ثانیه از مجموع ۷٠٠ لیتر 
برثانیه پساب شهری امضا شده و در مرحله 
دوم، میزان خرید پساب توسط شهرداری به 

۲٠٠ لیتر بر ثانیه افزایش خواهد یافت.
اکنون حــدود ۷۲هــزار مترمکعب 
فاضلاب وارد شبکه تصفیه خانه بندرعباس 
می شــود و حــدود ٥٠ هــزار مترمکعب 
فاضــلاب نیز در بافت فرســوده تولید می 
شود که به شیوه های سنتی و استفاده از چاه 

خانگی دفع می شود.

گروه اقتصادی - معاون اول رییس 
جمهوری تصویب نامــه موضوع اصلاح 
آیین نامــه اجرایی قانون حمایت از حقوق 
مصرف کنندگان خــودرو را برای اجرا به 
وزارت صنعت، معدن و تجارت ابلاغ کرد.

اســحاق جهانگیــری تصویب نامه 
موضوع اصلاح آیین نامــه اجرایی قانون 
حمایت از حقوق مصرف کنندگان خودرو 
را برای اجرا بــه وزارت صنعت، معدن و 

تجارت ابلاغ کرد.
هیات وزیران در جلســه بیســت و 

یکم اردیبهشــت ١۳۹۹ به پیشنهاد وزارت 
صنعت، معدن و تجارت، جدول ذیل ماده 
)۴( آیین نامــه اجرایی قانــون حمایت از 
حقوق مصرف کنندگان خودرو را اصلاح 

کرد.
بر این اساس، در بخش حداقل سود 
مشــارکت عبارات "حداقل ســود سپرده 
یک ســاله نظام بانکی" و "حداقل ســود 
ســپرده سه ســاله نظام بانکی" به عبارت 
"ســود مشــارکت با تشــخیص وزارت 
براســاس شــرایط بازار حداکثر تا سقف 

ســود سپرده یک ساله نظام بانکی" اصلاح 
شده است.

همچنیــن، در بخش حداقل ســود 
انصــراف )درصد( عبارت "حداکثر ســه 
درصد کمتر از نرخ ســود سپرده یک ساله 
نظام بانکی" در قســمت های پیش فروش 
عادی و مشارکت در تولید به عبارت "سه 
درصد کمتر از ســود مشارکت مندرج در 

قرارداد" اصلاح می شود.
افــزون بر این، در قســمت عناوین 
جــدول، بعد از عبارت "سفارشــی تعداد 

محدود" عبارت "یــا فروش فوق العاده" 
اضافه می شود.

همچنین، متــون زیر در ذیل جدول 
یادشده اضافه می شود:

- فروش فوق العاده و مشــارکت در 
تولید به لحاظ تعداد و نوع خودرو نیازمند 

اخذ مجوز مربوط از وزارت می باشد.
- فروش فوق العــاده در طول دوره 
قرارداد مشــمول سود انصراف نمی باشد، 
لیکن در صورت تأخیر در تحویل مشمول 

مفاد مندرج در این جدول می باشد.

ایمیدرو آب مورد نیاز صنایع غرب بندرعباس را تامین می کند

جهانگیری اصلاح آیین نامه قانون حمایت از حقوق مصرف کنندگان خودرو را ابلاغ کرد

گروه اقتصادی - جمشــید نفر، با 
اشــاره به روند کاهشــی میزان صادرات 
فرودین ماه ســال جاری در مقایسه با سال 
گذشته، گفت: در فروردین ماه سال جاری 
این میزان به ١.6میلیارد دلار رسیده است 
که با توجه به مشکلات حاصل از ویروس 
کرونا کاملا طبیعی است و با بازشدن مرزها 

این مساله حل خواهد شد.
وی ادامــه داد: مشــکلات اصلی ما 
در صادرات عدم وجود زیرســاخت ها، 
مشکلات در بخش نامه ها و مدیریت است 

و اگر می خواهیم به صادرات بها دهیم، باید 
با تدابیر بخش خصوصی و حاکمیت برای 

این مشکلات چاره جویی شود.
نفر درخصوص احتمال دســتیابی 
به میزان صادرات ســال گذشته نیز گفت: 
کشور ما، کشــور توانستن ها است و این 
را درطول ٨ ســال دفاع مقدس و جنگ با 
کشــور عراق ثابت کرده است، این مردم 
بودند که با همکاری هم به این فعل دست 
یافته انــد. کرونا نیز ثابت کرده اســت که 
بخش خصوصی و مــردم متواضعانه در 

کنار دولت و وزارت بهداشــت هستند تا 
مشکلات را حل کنند.

وی ادامــه داد: بنابراین ما می توانیم 
به میزان صادرات ســال گذشــته و حتی 
بیشــتر از آن دست یابیم، مشروط بر اینکه 
حاکمیت از بخش خصوصی که مشکلات 
و مســائل را از نزدیــک لمــس می کند 
مشــورت بخواهد. اگر این اتفاق رخ دهد 
ما به رشد اقتصادی دست خواهیم یافت، 
اما در غیر این صورت احتمال دستیابی به 

رشد اقتصادی بسیار کم خواهد بود.

رئیس کمیســیون صــادرات اتاق 
بازرگانی با اشــاره به مقاصد صادراتی نیز 
گفت: انتخاب ١٥ کشور همسایه به همراه 
چین و هند بهترین مقاصد صادراتی هستند 
که وزارت صمت، سازمان توسعه تجارت 

و دولــت آن را برگزیده انــد و باتوجه به 
وجود چالش ها اگر بتوانیم زیرساخت های 
صحیحــی را به صورت کوتاه مدت، میان 
مــدت و بلند مدت ایجــاد کنیم و با نگاه 
تخصصــی و صحیح پیش رویم، می توان 

در یک دوره ۳ ســاله بــه میزان صادرات 
١٠٠ میلیارد دلاری دســت یابیم که به نوع 
خود می تواند جهشــی در صادرات برای 

کشور باشد.  
وی افزود: مســئله دومی که وزارت 

صمت و ســازمان توسعه تجارت در کنار 
هدف گذاری ١٥ کشــور به همراه چین و 
هند ایجاد کرده اســت جریان جغرافیایی 
مانند اوراسیا است. برخلاف همه نقاطی 
که ما در آنها کاهش صادراتی داشــتیم در 
مناطق اوراسیا با افزایش صادرات مواجه 
بودیم که امیدواریم در دور دوم مذاکرات 
نیــز که درخصوص تصمیم بــرای ٨ ماه 
آینده است بتوانیم به موفقیت های بیشتری 

دست یابیم.
نفر با اشــاره به کشــورهای حوزه 
خلیــج فارس بــه عنوان دومیــن حوزه 
حمایتی، گفت: در گذشــته ما ارتباطات 
بسیار مطلوبی را با کشورهای خلیج فارس 

داشتیم که این ارتباطات باید تقویت شود. 
بر همین اســاس جلسه ای در هفته جاری 
توسط کمیسیون صادرات برگزار خواهد 
شــد کــه در آن پیشــنهادهایی در همین 
خصــوص از بخش خصوصی به وزارت 

خانه مسئول ارائه می شود.
رئیس کمیســیون صــادرات تاکید 
کــرد: حــوزه دیگری که برای ما بســیار 
با اهمیت اســت حوزه "اکو" اســت که 
در آن باید به دنبــال تعرفه های ترجیحی 
رفته و با کشــورهای همسایه وارد گفتگو 
شویم، زیرا این تعرفه ها به رشد صادراتی، 
جهش تولید و جهش صادرات کمک های 

مطلوبی خواهد کرد.

رئیس کمیسیون صادرات اتاق ایران گفت: اگر دولت و حاکمیت در بخش صادرات از بخش خصوصی مشورت بگیرد و آن را دخیل کند
 می توانیم به میزان صادرات سال گذشته و حتی رشد صادراتی دست یابیم اما در غیر این صورت دستیابی به آن بسیار سخت خواهد بود.

می توان در ۳ سال به صادرات 
۱۰۰ میلیارد دلاری رسید

گروه اقتصادی - رئیس ســازمان 
شــیلات ایران گفت: باوجود تحریم ها 
و شــرایط دشــوار کشــور، تولیدات 
شــیلاتی ایران در سال گذشته به بیش از 
یک میلیون و ۲٨٠ هزار تن رسیده است.

نبــی ا… خــون میرزایــی رئیس 
ســازمان شــیلات ایران دربــاره خرید 

توافقی ماهیان پرورشی از تولیدکنندگان 
برای جبران خســارت ناشــی از کرونا، 
گفت: ما مجدداً در سال ۹٨ روند افزایش 
تولید شــیلاتی را باوجــود تحریم ها و 
شــرایط دشوار کشور شــاهد بوده ایم و 
طبــق برنامه باید یک میلیون و ۲٥٠ هزار 
تن محصولات شــیلاتی در سال گذشته 
تولید می شــد که خوشــبختانه عملکرد 
مــا در بخش های تحقیقاتــی و تولیدی 
بسترســاز تولید در بخش خصوصی شد 
و تولید محصولات شــیلاتی کشــور به 
بیش از یک میلیون و ۲٨٠ هزار تن رسید.

وی ادامــه داد: کیفیت محصولات 
تولیــدی آبزی پروری، صیــد، ماهیان 
پرورشــی، میگــو، پــرورش ماهی در 
دریا از کیفیت عالی برخوردار اســت و 
این محصــولات در بازارهای صادراتی 
به ســهولت بــه فروش می رســیدند و 
خوشــبختانه تراز تجاری بخش شیلات 
نیز در ســال های اخیر روند مثبتی داشته 
است.خون میرزایی یادآور شد: نیمه دوم 
و ۳ ماهه چهارم هرسال عمده فصل صید 
آبزیان پرورشی کشور است که متأسفانه 
بــا رخداد بیماری کرونا و الزامات مقابله 

با آن که عمدتــاً فاصله گذاری اجتماعی 
است؛ صید آبزیان پرورشی، صید از دریا، 
فعالیــت کارخانه های فــرآوری، مراکز 
عرضه در بازارهای  آبزیان و مراکز صید 
بخش های مرتبط با شــیلات تحت تأثیر 
قرار گرفتند.رئیس سازمان شیلات ایران 
افــزود: همچنین تعطیلی رســتوران ها، 
هتل هــا و مراکــز تراکم مصــرف این 
محصولات سبب شد تا حجم محصول 
تولیدی در مزارع پرورش ماهی در دریا 

و خشکی بالا برود.
وی بــا اشــاره به افزایــش تراکم 

محصــولات تولیدی این بخش، تصریح 
کــرد: ضــرورت تســهیل بــرای این 
بخش احســاس شــد تا زیانــی متوجه 
تولیدکنندگان که در معرض این آســیب 
هســتند قرار نگیــرد؛ همچنین ما نگران 
کاهش مصــرف آبزیان در کشــور نیز 
بودیم؛ زیرا روند مصرف آبزیان نیز تابع 

عرضه آن خواهد بود.
به گفته خون میرزایی چند مســیر 
برای حل مشــکل تراکم تولید و متضرر 
نشــدن تولیدکنندگان در نظر گرفته شد؛ 
در مســیر اول وزیر جهاد کشاورزی به 
وزیر صنعت، معدن و تجارت برای خرید 
حمایتی محصــولات پرورش ماهی در 
دریا و خشــکی نامه نوشته و این مهم در 
دســتور کار ستاد تنظیم بازار کشور قرار 
گرفته اســت.وی افزود: خرید حمایتی 
این محصولات توسط شرکت پشتیبانی 

امــور دام و در معاونت توســعه صنایع 
تبدیلی و کسب و کارهای وزارت جهاد 
کشــاورزی پیگیری می شــود تا مصوبه 
تنظیم بازار به شــرکت پشتیبانی امور دام 

ابلاغ و کار خرید انجام شود.
رئیس سازمان شیلات ایران با اشاره 
به مســیر دوم و همراهی سازمان مرکزی 
تعاون روســتایی، گفت: سازمان مرکزی 
تعاون روستایی کشــور به اتحادیه های 
خــود ابلاغ کــرده تا بــرای خرید این 
محصولات وارد مذاکره شــوند و خرید 

انجام دهند.
وی تصریح کرد: همچنین در ماه ها 
قبــل با معاونت ذی ربط در شــهرداری 
تهران صحبت شــده تا در مراکز فروش 
شهرداری فضاهایی برای خریدوفروش 
این محصولات نیز باشد و در این بخش 
همکاری کنند.خون میرزایی با اشــاره به 

اینکه خسارت ناشی از کرونا به شیلات 
کشــور به صورت جداگانه بررسی و به 
وزارت جهاد کشــاورزی ارسال شــده 
اســت، تصریــح کرد: موضــوع خرید 
حمایتی به صورت جداگانه در حال اجرا 
است تا تولیدکنندگان باعرضه محصول 
و همچنین شــرکت های واسطه با قیمت 
مناســب محصولات را خریداری کنند 
و آن را بــه فروش برســانند؛ همچنین 
مصرف کننــدگان محصــول ســالم و 
باکیفیت را باقیمت مناسب در اختیارشان 
قــرار خواهد گرفت.وی ادامه داد: خرید 
حمایتی توســط پشــتیبانی امور دام در 
حال نهایی شــدن است و به زودی انجام 
می شــود؛ البته در حال حاضر اتحادیه ها 
می توانند خرید ماهیان گرمابی و سردآبی 

را انجام دهند.
خون میرزایــی در بخش دیگری از 

صحبت های خود به برنامه جهش تولید 
در ســال ١۳۹۹ اشاره کرد و گفت: برای 
ایــن منظور برنامه ای تدوین و به وزارت 

جهاد کشاورزی ارسال شده است.
وی به افتتاح ۲٥٠ طرح شیلاتی در 
سال جاری اشاره کرد و یادآور شد: نیمه 
اول ســال ١۴٠٠ نیز نزدیک به ٥٠ طرح 

افتتاح خواهد شد.
رئیس سازمان شیلات ایران تصریح 
کرد: بر اساس برنامه ریزی های انجام شده 
برای سال جهش تولید، اشتغال زایی بیش 
از ۲۴ هزار نفر بــا برآورد افزایش تولید 
ســالانه بیش از ۲۹٠ هــزار تن  در حوزه 
صید و آبزی پروری پیش بینی شده است 
که ارزش افزوده بیش از ۲۷ هزار میلیارد 
تومان را برای کشــور رقم خواهد زد و 
امیدواریم در این زمینه بســترهای لازم 

برای اجرایی شدن آن فراهم شود.

۱.۳ میلیون تن محصولات شیلاتی در کشور 
تولید شد

رئیس سازمان شیلات ایران:

گــروه اقتصادی - رئیس کل بانک 
مرکــزی با بیــان اینکه ثبات بــه بازارها 
بازخواهد گشــت، گفت: مــردم و فعالان 
اقتصادی پشــتیبان اصلی تــلاش بانک 
مرکزی باشند.عبدالناصر همتی، رئیس کل 
بانک مرکزی، وضعیــت امروز بازارها در 
اقتصاد کشــورمان حتما سخت تر از مرداد 
و شهریور ۹۷ نیست. در آن روزها با شروع 
و تشــدید تحریم های آمریــکا، بازارهای 
ارز، ســکه و سایر دارایی ها به شدت به هم 
ریخت و نرخ دلار در بازار به رقم های بسیار 

بالا رسید.

وی افــزود: با مدیریــت بازارها و 
تدابیری که به کار گرفته شد، علیرغم تمامی 
مشــکلات در مدت دو سال گذشته، ثبات 
نسبی بازارها در نرخ های بسیار پایین تر ارز، 
برقرار و رشــد اقتصاد غیرنفتی در اواخر 
سال ۹٨ مثبت شد.به گفته همتی، این روزها 
نیز به علت تداوم فشــار حداکثری، شیوع 
ویروس کرونا و تعطیلی سه ماهه بسیاری 
از فعالیت ها و کاهش قیمت نفت و ســایر 
فرآورده های نفتی، تهدیدات جدید آمریکا، 
انتظــارات تورمــی را بالا برده اســت. در 
روزهای آتی پیش بینی های بانک مرکزی 

از تورم یکســال آتــی و تورم هدف اعلام 
خواهد شــد.وی اظهار داشت: محاسبات 
و برآوردهای اداره بررســی های اقتصادی 
بانک بســیار کمتر از آن چیزی است که در 
فضای تبلیغاتی مطرح می شود. همانطور که 
قبلا گفتم شرایط دشوار است، لیکن روند 
در حــال بهبود و قابل مدیریت و ثبات نیز 
قابل اعاده است.همتی ادامه داد: در روزهای 
اول حضــورم در بانک مرکزی اعلام کردم 
همه داشــته های علمــی و تجربی خود را 
برای کنترل اوضاع به کار خواهم بســت و 
امروز نیز با تجربیاتی به مراتب بیشتر از آن 

روز، اعلام می کنم با تلاش جدی همکارانم 
در بانک مرکزی، سیستم بانکی و ونیز سایر 
بخش های مختلــف اقتصادی، ثبات لازم 
در بازارهــا برقرار خواهد شــد.وی اظهار 
داشت: همراهی مردم و فعالان اقتصادی در 
بخش های تولید و صادرات، این بار پشتیبان 

اصلی تلاش خدمتگزاران خواهد بود.

گروه اقتصادی - معاون وزیر اقتصاد 
گفــت: دولت بعد از پایان ســال ١۴٠٠ از 
مدیریــت صندوق هــای ETF خــارج 

می شود.
عباس معمارنژاد درباره نحوه مدیریت 
 )ETF( صندوق های واســطه گری مالی
اظهار داشت: براساس قانون تا پایان برنامه 
ششــم مدیریت صندوق در اختیار دولت 
خواهد بود اما دولت موظف اســت که از 
سال ١۴٠٠ به بعد مدیریت این صندوق ها 
را واگذار کند.وی با بیان اینکه این ســاز و 
کار مصوبــه هیات دولت و قانون اســت، 
ادامــه داد: اینکه دولت باید به تدریج خود 

را از مدیریت صندوق های واســطه گری 
مالی یا همــان ETF خارج کند، در قانون 
آمده اســت. افرادی که یــک دهم درصد 
واحدهای صندوق را داشــته باشــند، حق 
شــرکت در مجامع را دارند و می توانند در 
تعیین مدیریت صندوق در تصمیم گیری ها 
مشــارکت کنند.معاون امور بانکی، بیمه و 
شــرکت های دولتی با اشاره به اینکه امکان 
فروش واحدهای باقیمانده به اشــخاص 
حقوقــی وجود دارد، ادامــه داد: از آنجایی 
که ترکیب ســهام حاضر در این صندوق ها 
خوب و ارزنده اســت، پیش بینی می کنیم 
اشــخاص حقوقی برای خریــد واحدها 

ترغیب خواهند شــد که بــا همین اندک 
یونیتی که خریداری می کنند، مشــارکت 
قابل توجهی داشته باشند.معمارنژاد گفت: 
برآورد ما این اســت که در روزهای پایانی 
مهلت پذیره نویسی، استقبال خوبی از خرید 
واحدهای اولین صندوق واسطه گری مالی 
صورت بگیرد چراکــه در حالی هر واحد 
ســرمایه گذاری ١٠ هزار تومــان به مردم 
فروخته شــده که قیمت واقعی آن نزدیک 
به ۲٠ هزار تومان است. وی همچنین درباره 
واگذاری دارایی بانک ها اظهار داشت: روند 
واگذاری دارایی بانک ها در حال انجام است 
و ظرف یک ماه و نیم گذشته بانک ها فقط 

۷ هزار میلیارد تومان سهام فروختند. معاون 
امور بانکی و بیمه وزارت اقتصاد ادامه داد: 
اولین عرضه بزرگ دولت تا چند روز آینده 
آگهی خواهد شــد و گروه سرمایه گذاری 
امیــد مرتبط با بانک ســپه که ارزش آن ۷٠ 
هزار میلیارد تومان است را واگذار خواهیم 
کرد. البته این واگذاری تا پایان سال در چند 

مرحله انجام می شود.  

گروه اقتصادی - معاون امور صنایع 
وزارت صنعــت، از اعمال محدودیت های 
جدید برای جلوگیری از حضور سوداگران 
در بازار خبــر داد و گفت: پارکینگ ها حق 

پذیرش خودرو بدون پلاک را ندارند.
مهدی صادقی نیارکــی، معاون امور 
صنایع وزارت صمت در حاشــیه نشست 
اخیــر کمیته خودرو اعــلام کرد: مدیریت 
عرضه خودرو با هدف حذف بســترهای 

ســوداگری مورد بررســی قرار گرفت و 
عــلاوه بر افزایش عرضه خودرو توســط 
برای  محدودیت هایــی  خودروســازان، 
جلوگیری از حضــور دلالان برای ثبت نام 

خرید خودرو در نظر گرفته شد.
وی با تشــریح ســرفصل مهمترین 
مصوبــات کمیتــه خودرو کــه با حضور 
نمایندگانی از نهادهای نظارتی و دادستانی 
کل کشور، سازمان حمایت مصرف کنندگان 

و تولیدکننــدگان، معاونــت بازرگانــی 
داخلی، ای درو، خودروســازان و انجمن 
خودروســازان برگزارشــد، بیان کرد: در 
جلســه علاوه بر تعییــن تکلیف در حوزه 
مدیریت تقاضــا، روش های فروش، نحوه 
ثبــت نام فروش فوق العاده و نحوه ثبت نام 

پیش فروش و مشــارکت در تولید خودرو 
مورد بررسی قرار گرفت. صادقی نیارکی در 
ادامه از اتخاذ تصمیماتی در خصوص عدم 
خروج خودرو بدون پلاک از خودروسازی 
و تعییــن تکلیف وضعیــت خودروهای 
احتکار شده در پارکینگ ها خبر داد و گفت: 

محدودیت هایی بــرای خودروهای فاقد 
پلاک کــه در پارکینگ ها قرار دارند در نظر 
گرفته شد.معاون امور صنایع وزارت صمت 
همچنین تاکید کرد: پارکینگ ها حق پذیرش 

خودرو بدون پلاک را ندارند.
صادقی نیارکــی در بخش دیگری از 

سخنانش از اعمال محدودیت های جدید 
بــرای متقاضیان خودرو خبر داد و گفت: ۴ 
مولفه در موقع ثبت نام باید توسط متقاضیان 
رعایت شــود، هر کد ملی فقط یک خودرو 
می تواند بخرد و در موقع ثبت نام کارت ملی، 
گواهی نامه، حساب بانکی و سیم کارت باید 

به نام شــخص متقاضی ثبت نام باشد و در 
صورت مهیا نبودن هر یک از این شــرایط 
امکان ثبت نام برای شخص فراهم نخواهد 
شــد. همچنین متقاضی باید سن بالای ١٨ 
سال و گواهینامه رانندگی داشته باشد و در 
۳6 ماه گذشــته از هیچیک از خودروسازان 

خودرویی دریافت نکرده باشد.
معاون امور صنایــع وزارت صمت 
با اشــاره بــه اینکه در فــروش فوق العاده 

سند یکســال در رهن باقی می ماند، افزود: 
هیچکدام از قراردادها امکان صلح نخواهد 
داشــت تا مصرف کننده واقعی وارد فرآیند 
ثبت نام بشود. وی موضوع دیگر را گارانتی 
دانســت و گفت: اگر خودرویی از شرکت 
تحویل گرفته بشــود و ظرف سه ماه برای 
سرویس اولیه مراجعه نکند گارانتی آن لغو 
خواهد شد و شرکت خودروساز حق ارایه 

سرویس به این خودرو را نخواهد داشت.

ثبات به بازارها بازخواهد گشت؛مردم پشتیبان تلاش 
بانک مرکزی باشند

دولت از مدیریت صندوق های واسطه گری مالی
خارج می شود

رئیس کل بانک مرکزی :

معاون وزیر اقتصاد:

معاون امور صنایع وزارت صمت:

معاون وزیر صنعت:

گروه اقتصادی - سه ماه بعد از لغو 
سفرهایی دریایی از بنادر ایران به سمت 
بنادر کویت و امارات، شرکت کشتیرانی 
والفجر از ادامه محدودیت های دریایی 
بــرای حرکت کشــتی های خود خبر 

می دهد.
شــیوع کرونا در جهان در بخش 
تجارت دریایی، تاکنون بیشــترین تاثیر 
را در بخش جابجایی مســافران دریایی 
داشــته تا جایی که گردشگری دریایی 
امسال با کاهش ۹۷ درصدی مواجه بوده 
است.اکنون تنها در مسیر بندرعباس به 
شارجه ســه روز در هفته امکان انتقال 
خودرو، بار عمومی و کانتینر وجود دارد 
و هیچ نوع تردد مســافری از بنادر ایران 
به ســمت بنادر کشورهای حوزه خلیج 

فارس انجام نمی شود.
هرساله شرکت کشتیرانی والفجر 
در نوروز بیش از ۳۴ هزار مســافر را با 

انجام سفرهای مسافری به جزایر کیش، 
قشــم، خارگ و همچنین ســفرهای 
خارجی به بنادر دبی، شارجه و کویت و 
نیز گشت های دریایی و تورهای داخلی 
در جزیره خارگ، خرمشــهر و ماهشهر 
جابجا می کرد که از اوایل اســفند سال 
گذشــته تا لحظه تنظیم این خبر تمامی 

این سفرها لغو شده است.
ســفرهای بین المللــی دریایی تا 
پیش از شــیوع ویروس کرونا بین بندر 
»شهید باهنر« در بندرعباس و »شارجه« 
در امارات، همچنین بین »بندر لنگه« در 
اســتان هرمزگان و »دبی« در امارات و 
بین »خرمشــهر« در استان خوزستان و 

»کویت« انجام می شــد.تا قبل از اسفند 
ماه سال گذشته حرکت کشتی در مسیر 
بندر خرمشــهر به کویت روزهای شنبه 
و چهارشــنبه هر هفته ساعت ١٠ صبح 

انجام می گرفت.
همچنیــن این کشــتی از کویت 
به ســمت بندر خرمشــهر در روزهای 
یک شــنبه و پنج شنبه ساعت ١٠ صبح 
حرکت داشت. حرکت کشتی در مسیر 
»بندرعباس« به »شــارجه« که روزهای 
شنبه و چهارشنبه هر هفته انجام می شد 
نیز از اســفند سال گذشته متوقف شده 
است. در مسیر »شارجه« به »بندرعباس« 
نیز کشــتی روزهای یک شــنبه و پنج 
شــنبه ســاعت ۲١ حرکــت می کرد.
حرکت کشــتی در مســیرهای دریایی 
بندرخرمشــهر به بصــره و بالعکس و 
همچنیــن بندرلنگه به دبــی نیز فعلا 

متوقف است.

گــروه اقتصــادی -شــهردار 
بندرعبــاس از اجــرای همزمان چهار 
تقاطع غیرهم ســطح خبر داد و گفت: 
اجــرای چند پروژه جدید طی ســال 
جاری در راســتای کاهش آبگرفتگی 
ناشــی از بارندگی در دستور کار قرار 

گرفته است.
عباس امینی زاده در حاشیه بازدید 
از پروژه های عمرانی اظهار کرد: اتمام 
پروژه های نیمه تمام یکی از مهمترین 
اولویت هــای کاری در حوزه عمرانی 

است.
وی با تاکید بر تســریع در اجرای 
پــروژه های عمرانی، افــزود: در حال 
حاضر عملیــات اجرایی چهار تقاطع 
غیرهم ســطح شــامل قدس، مهرگان، 
پیامبر اعظــم)ص( و نایبند به صورت 

همزمان در حال انجام است.
شــهردار بندرعباس خاطرنشان 
کرد: اجرای این پروژه ها کمک شایانی 
به صرفه جویی در زمان، بهبود عبور و 

مرور و کاهش ترافیک می کند.
امینی زاده ادامه داد: در زمینه رفع 
نقاط آبگیــر ناشــی از بارندگی، طی 
ســال های قبل اقدامات قابل توجهی 

صــورت گرفته و در ســال جاری نیز 
پــروژه های مختلفــی در همین زمینه 

اجرا می شود.
این مقام مســئول عنــوان کرد: 
در راســتای این مســئله، ساخت چند 
کانال دفع آبهای ســطحی مانند کانال 
چهــارراه مطهری، رســالت جنوبی و 
غیره طی ســال جاری توسط معاونت 
 عمرانی و شهرداری های مناطق انجام 

می شود.
شهردار بندرعباس در این روز از 
عملیات اجرایی تقاطع غیر همســطح 
قــدس تقاطع غیر همســطح مهرگان 
تقاطع غیر همسطح پیامبر اعظم اجرای 
دوربرگــردان در بلوار شــهید رجایی 
اجرای دوربرگردان در بلوار پاسداران 
و چند پروژه عمرانی دیگر بازدید کرد.

شهردار بندرعباس خبرداد:محدودیت مسافرت دریایی همچنان ادامه دارد

رفع مشکل نقاط آبگیر با اجرای چند پروژه جدید در بندرعباس

انتخاب 15 کشــور همســایه به همــراه چین و هنــد بهترین مقاصد رئیس کمیسیون صادرات اتاق ایران ؛
صادراتــی هســتند کــه وزارت صمت، ســازمان توســعه تجارت و 
دولــت آن را برگزیده انــد و باتوجــه به وجود چالش هــا اگر بتوانیم 
زیرســاخت های صحیحی را به صورت کوتاه مــدت، میان مدت و بلند 
مــدت ایجاد کنیــم و با نگاه تخصصی و صحیح پیــش رویم، می توان 
در یــک دوره 3 ســاله به میزان صــادرات 100 میلیارد دلاری دســت 
یابیم که به نوع خود می تواند جهشــی در صادرات برای کشــور باشد.  
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